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INTERPELACJA 

w sprawie naprawy oświetlenia ul. Bardowskiego 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o przeprowadzenie pilnej naprawy 

oświetlenia w ul. Bardowskiego. 

Moja interpelacja podyktowana jest wnioskiem z jakim zwrócili się do 

mnie mieszkańcy podczas Rady Dzielnicy Ostatni Grosz. 

Z informacji, które przedstawili, to szczególnym problemem jest brak 

działającego oświetlenia w okolicy budynków 27 oraz 31 i 31A. 

Proszę o wykonanie przeglądu oświetlenia na całej ulicy ze szczególnym 

uwzględnieniem wskazanego odcinka. 

Naprawa oświetlenia poprawiłaby znacznie bezpieczeństwo 

mieszkańców, dlatego proszę o pilne rozwiązanie problemu. 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


